
Protokół  Nr  XXXII/14 
 

z XXXII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 16 czerwca 2014 r. o godz.11.00,  poprzedzonej 
wspólnym posiedzeniem Komisji Rady o godz.10.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

 W dniu dzisiejszym, sesja Rady Gminy została poprzedzona wspólnym posiedzeniem 
Komisji Rady. Pierwotnie miało być tylko wspólne posiedzenie Komisji, natomiast sesja  miała 
odbyć się  26 czerwca br. Jednakże konieczność podjęcia  niezwłocznie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy spowodowała, że sesja jest w dniu dzisiejszym 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta Kapczyńska, która 
powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, Skarbnika Gminy 
– P.Terese Samarzewska oraz inspektora ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawa.. 
Na wstępie Przewodnicząca Rady odczytała wniosek Wójta Gminy o wykreślenie z 
dzisiejszego porządku posiedzenia Komisji następujących projektów uchwał, które miały być 
przedmiotem opiniowania Komisji, tj.: 
- projekt w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół 
podstawowych, publicznych przedszkoli i innych form  wychowania przedszkolnego 
prowadzonych na terenie Gminy Mieścisko przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż 
jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania; 
- projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Mieścisko. 
- projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie, 
- projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu  Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania; 
Wójt wniosek swój uzasadnia tym, iż w ostatnim czasie na stronie Wielkopolskiego Urzędu 
Wojewódzkiego zostały opublikowane rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego 
w powyższych sprawach. W związku z tym zasadne jest zweryfikowanie powyższych uchwał 
na etapie projektu, uwzględniając kwestionowane przez Wojewodę zapisy uchwał innych 
jednostek. 
Jednocześnie podjęcie w/w uchwał w późniejszym terminie nie uchybi ustawowym 
terminom. 
(Wniosek o wykreślenie z porządku posiedzenia Komisji uchwał  „oświatowych” stanowi 
Ponadto Wójt poinformował  o wprowadzeniu do porządku posiedzenia Komisji celem 
zaopiniowania, a następnie wprowadzenia na sesję dodatkowego projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w Popowie Kościelnym. Jest 
to wydzielona nieruchomość zamieszkała przez Pana Piaskowskiego, który wyraził chęć 
zakupu. 
Porządek wspólnego posiedzenia Komisji obejmuje zaopiniowanie na sesję następujących 
projektów uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 
2) w sprawie  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na II półrocze 

2014 rok, 
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3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w Popowie 
Kościelnym; 

 
Następnie Wójt pokrótce przedstawił przyczyny wprowadzenia na dzisiejszej sesji 
niezbędnych zmian do budżetu Gminy na rok 2014, tj.: 
- wprowadzenie pomocy finansowej w kwocie  107.937,02 zł od Agencji Nieruchomości 
Rolnych w Poznaniu na remont lokali przejętych przez Gminę od Agencji; 
 
- wprowadzenie do budżetu w dziale  852 – Pomoc społeczna wyodrębnionego paragrafu 
dot. wypłaty zasiłków opiekunom osób niepełnosprawnych celem umożliwienia księgowania 
wydatków związanych z odsetkami ustawowymi, oraz paragrafu: składki na bezpieczna 
społeczne dla opiekuna. 
 W dniu dzisiejszym muszą zostać wydane decyzje, a termin wypłaty to 24 czerwca br.  
Od 15 maja 2013 r. weszła w życie ustawa o wypłacie zasiłków dla opiekunów, która 
zobowiązuje do wypłaty zasiłków za okres od 1 lipca 2013 r. i nadal wraz z odsetkami za 
okres od 1 lipca 2013 r. do 14 maja 2014 r. Szacunkowa kwota odsetek wprowadzona do 
budżetu wynosi 17.333,34 zł. Uprawnionych do pobrania zasiłku są 62 osoby; 
 
- zwiększenia wydatków w budżecie na usługę odbioru i zagospodarowania odpadów 
komunalnych; 
 
- zabezpieczenia w budżecie środków dla repatriantów mających przybyć do naszej gminy z 
Kazachstanu z przeznaczeniem na remont lokali; 
 
Szczegółowe uzasadnienie  wprowadzenia pilnych zmian  oraz projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy na 2014 rok przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa  
Samarzewska.. 
(Uzasadnienie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy na 2014 rok stanowi załącznik Nr 2 i 3 
do protokołu). 
Skarbnik Gminy jednocześnie wyjaśniła, że wraz ze zmianą uchwały budżetowej zmieniają się 
również wszystkie załączniki jej towarzyszące. 
W tym w załączniku Nr 4 – Przychody i rozchody. 
Komisje projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok zaopiniowały 
pozytywnie. 
 
- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w 
Popowie Kościelnym. 
Zgodnie z uzasadnieniem Wójta jest to wydzielona nieruchomość zamieszkała przez Pana 
Piaskowskiego, który wyraził chęć zakupu. 
Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
W związku z wyczerpaniem opiniowania materiałów na sesję , jak również dyskusji 
Przewodnicząca Rady zakończyła o godz.11.00 wspólne posiedzenie Komisji. Po krótkiej 
przerwie rozpoczęła się XXXII sesja Rady Gminy. 
 
XXXII sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta Kapczyńska 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
sołtysów, radnego powiatowego – P.Tadeusza Synorackiego oraz wszystkich uczestników 
dzisiejszej sesji. 
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(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1  i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
Przewodnicząca Rady stwierdzając quorum poinformowała, że na dzisiejszej sesji obecni są 
wszyscy radni w liczbie 15, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i 
podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji, jaki radni i goście otrzymali z 
zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku sesji zgłosił wniosek Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński o 
wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej w Popowie Kościelnym. 
Wniosek Wójta o wprowadzenie dodatkowej uchwały został w głosowaniu przyjęty 
jednogłośnie. 
Porządek XXXII sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
       międzysesyjnym. 
 9. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 
 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 
II półrocze 2014 r. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej  
w Popowie Kościelnym. 
 
13.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
14.Wolne głosy i wnioski. 
 
15.Zakończenie. 
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Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do 
wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z tym zaproponowała 
jego przyjęcie bez odczytywania. Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach :”za” 
przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz – „na posiedzeniu Komisji Rolnictwa była omawiana sprawa odwiertu 
spółki PRO-AGRI, podlewania z odwiertu. Spółka ma pozwolenie na  zużycie wody 5 m3 na 
godzinę, natomiast dysze, które wyrzucają wodę muszą mieć 10 m3 na godzinę, czyli w 
zasadzie jest to 2-krotnie więcej. Chciałbym wiedzieć jakie kroki podejmie Pan Wójt żeby tę 
sprawę wyjaśnić. Bo jeżeli jest pozwolenie na 5 m3, a jest 2 razy więcej używane. Chciałbym 
od Pana Wójta otrzymać  na to odpowiedź na piśmie”; 
- radny Graczyk – powrócił do interpelacji zgłoszonej na poprzedniej sesji odnośnie drogi 
Strzeszkowo-Gorzewo, tego przepustu. Czy już Pan Wójt wie w jakim okresie będzie usunięta 
awaria tej drogi, bo prawdopodobnie za 2 tygodnie jęczmień ozimy już będzie do zbioru i 
rolnicy  z Gorzewa mają na Miłosławicach te uprawy i będę chcieli do pól dojechać, a w tej 
sytuacji jest niemożliwe przejechać kombajnem ta drogą;. Czy Prezes spółki jest w stanie w 
tym okresie wykonać wspólnie z Urzędem naprawę tego przepustu ?” 
- radny Witucki: 
1) chciałbym  usłyszeć coś na temat internetu szerokopasmowego, bo podobno instalacja 
światłowodowa została ciągnięta do Mieściska, a dalej po gminie to nie jest rozprowadzone. 
Kiedy to byłoby ?” 
- radny Wojtyszyn: 
1)  „w roku 2012 otrzymaliśmy odpowiedź z Wojewódzkiego Zarządu Dróg o założeniu barier 
energochłonnych w miejscowości koźlanka w miejscu przy domu Pana Magdy i po drugiej 
stronie, gdzie jest przepust, rów. Tam nawet jak ktoś jechał dłuższym pojazdem z Popowa na 
Mieścisko to nawet tam sobie płytę kładł żeby nie wpaść do tego rowu. To jest przy drodze 
wojewódzkiej i wydaje mi się, że to powinno przez nich być zrobione i wtedy była 
odpowiedź, że będzie zrobione i wtedy była odpowiedź, że będzie zrobione do końca grudnia 
2013 r Już jest czerwiec 2014 r. i to jest nie zrobione. Dlatego prosiłbym o interwencje żeby 
zgodnie z obietnicą to zostało wykonane”; 
2) dwukrotnie zwracałem się o wycięcie drzewa  na skrzyżowaniu drogi z Nieświastowic z 
drogą wojewódzką w Miłosławicach, szczególnie jak się z Nieświastowic wyjeżdża, z lewej 
strony jest jesion, który bardzo mocno ogranicza widoczność”; 
3) czy coś  wiadomo na temat  postawienia brakujących lamp ulicznych w Mieścisku. Kiedyś 
dyskutowaliśmy i Pan Wójt mówił, że będzie to miał na uwadze. Min. chodzi o tę Lampe przy 
moście na Koźlance”; 
- radna Kapczyńska – „odnośnie naprawienia przejazdu kolejowego na ul.Pocztowej. 
Są obawy, że za chwile te druty tam pękną i właściciele samochodów będą poszkodowani”; 
- radny Graczyk – „na drodze powiatowej: Osiedle Michałowskie – przepust jest ograniczony 
barierkami metalowymi. Na głębokim rowie, który przechodzi pod jezdnią, na poboczu 
zapadła się ziemia blisko asfaltu. Jak ciężkie samochody jeżdżą poboczem kruszy się asfalt  i 
tam robi się dziura. Są tir-y, które jeżdżą do i z de HEUS. Prawą stroną jadąc od de HEUS 
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zaczyna się wyrywać chyba 0,5 metra czy więcej asfaltu. Radny prosił o sprawdzenie i 
zabezpieczenie tego”; 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
- P.Borowska – sołtys wsi Wiela 
1) czy byłaby możliwość zainstalowania jeszcze jednej studzienki, albo kilku studzienek po 
lewej stronie we Wieli ponieważ gdy pada deszcz to tworzy się kałuża. Lewa strona nie jest w 
ogóle odwodniona i to wszystko spływa i zalewa moje podwórze”; 
2) P.sołtys zgłosiła popsutą Lampe naprzeciwko Państwa Lipkowskich; 
3) potwierdziła zgłoszenie przez Pana Graczyka, że dziura na moście przed Mieściskiem, 
przed Osiedlem Michałowskim jest dość głęboka”; 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne – naprzeciwko stawu jest ogrodzone, ale jest tam 
dziura i ziemia się zapada”; 
- P.Ignaczak – sołtys wsi Budziejewko – dodał, że w piątek zostało to naprawione”; 
Odpowiedzi na zapytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- sprawę  dodatkowej studzienki we Wieli – „przekażemy. To jest problem ponieważ jedna 
strona została zrobiona i trzeba coś zrobić z drugą strona i będziemy wspólnie z Zarządem 
Dróg Powiatowych nad tym myśleć. Napewno nie jest to sprawa żeby to zrobić od razu”; 
- popsuta lampa we Wieli – „zostanie zgłoszona”; 
- Pani sołtys z Popowa – „tam też jest taki newralgiczny punkt w Popowie, bo tam jak są 
ulewy to się przelewa. Tam część została zrobiona. Prawidłowo założenie takiej kratki 
ściekowej  i rurociągu wzdłuż drogi powinno się zakończyć separatorem substancji 
ropopochodnej, a to kosztuje. A my robimy półśrodek w ramach oszczędności. Dopóki 
przyczółki nie będą tak zabudowane i obudowane kamieniem jak mamy tu na tej ścieżce 
pieszo-jezdnej to nie będzie dobrze”; 
 
Adn. 7 
 
Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 8 
 

Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej działalności  w okresie 
międzysesyjnej: 
- 30 maja br. – na zaproszenie Dyrektora i nauczycieli Szkoły Podstawowej w Mieścisku 
uczestniczyła w apelu z okazji Dnia Języków Obcych; W tym dniu również uczestniczyła w 
spotkaniu z pracownikami samorządowymi naszej gminy i złożyła im życzenia z okazji Swięta 
Pracownika  Samorządowego; 
31 maja br. – uczestniczyła we mszy świętej w Popowie Kościelnym z okazji 60-lecia 
kapłaństwa księdza Radcy – Mieczysława Wacławskiego; 
- 1 czerwca br – brała udział we festynie z okazji Dnia Dziecka połączonego z Dniem Rodziny; 
- 6 czerwca br – uczestniczyła w wizycie gimnazjalistów wraz z opiekunami z Scharnebeck w 
naszej gminie Spotkanie odbyło się w Urzędzie Gminy. Również w tym dniu odbyły się 
powiatowe obchody 25-rocznicy pierwszych wolnych wyborów w Polsce. Obchody miały 
miejsce w sali kina Miejskiego Domu Kultury. Podczas uroczystych obchodów został 
wręczony  Herb Powiatu Panu Bogdanowi Fleming, który był organizatorem w 1989 roku 
komitetu obywatelskiego  „Solidarność”; 

 



 6 

- 8 czerwca br. – brała udział w  II Mieściskich spotkaniach śpiewaczych, w których wzięło 
udział  10 zespołów z terenu Wielkopolski. 
 
Adn. 9 
 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy poinformowali, że od ostatniej sesji 
odbyli tylko jedno w dniu dzisiejszym wspólne posiedzenie wszystkich Komisji. 
W tym miejscu Przewodnicząca Rady poinformowała, że przypadła jej w udziale miła 
uroczystość, a mianowicie wspólnie z Panem Wójtem chcą złożyć podziękowanie Panu 
Janowi Wojtyszyn w związku z zakończeniem pełnienienia przez 2 kadencje funkcji Prezesa 
Stowarzyszenia  Pomocy Uczniom im.Jana Pawła II. 
Z kolei Wójt Gminy odczytał pod adresem P.Wojtyszyna podziękowania i słowa uznania za 
pełną zaangażowania pracę  na rzecz stowarzyszenia oraz dobrą współpracę z samorządem. 
Pan Wojtyszyn za zasługi na rzecz naszej małej ojczyzny został uhonorowany „logo Gminy 
Mieścisko”. 
Po tym miłym akcencie kontynuowano porządek dzisiejszej sesji realizując podejmowanie 
uchwał. 
 
Adn. 10  -   w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa 
Samarzewska. 
Projektowana uchwałą w sprawie zmian w  budżecie przewiduje zwiększenie dochodów o 
kwotę  146.027 zł i zwiększenie wydatków o kwotę  203.834 zł oraz zwiększenie rozchodów o 
kwotę  57.807 zł. 
Projekt uchwały został szczegółowo przedstawiony przed sesją na wspólnym posiedzeniu 
komisji wobec czego  P.Skarbnik odniosła się na sesji tylko do odczytania zmiany kwot 
dochodów i wydatków  w działach i rozdziałach. 
Dłużej zatrzymała się na zmianach w działach: 
- Gospodarka mieszkaniowa – przyznanie bezzwrotnej pomocy od ANR na remont przejętych 
przez gminę lokali mieszkalnych 
- Pomoc społeczna – w którym  uwzględnia się  plan wypłaty zasiłków  wraz z odsetkami od 
lipca 2013 r. do dnia wejścia w życie ustawy t.j 15 maja 2014 r. dla opiekunów osób 
niepełnosprawnych; 
- Pozostałe zdania w zakresie polityki społecznej – gdzie wprowadza się  min.wydatki na 
remont lokali mieszkalnych do osiedlenia się repatriantów z Kazachstanu; 
- Gospodarka komunalna i mieszkaniowa -  gdzie zwiększa się wydatki związane z wywozem 
odpadów komunalnych z terenu gminy w związku z rozstrzygniętym przetargiem i wyborem 
nowego operatora na obsługę; 
Wraz ze zmiana projektu uchwały, zmianie ulegają. wszystkie jej załączniki. 
Skarbnik Gminy na zakończenie zwróciła się o podjęcie uchwały w sprawie zmian aby 
Ośrodek Pomocy Społecznej mógł dzisiaj wystawić decyzje przyznające zasiłek dla 
opiekunów, a Pan Wójt o godz.14.00 podpisać umowę na gospodarkę odpadami  od 1 lipca 
2014 r. do 30 czerwca  2015 r. 
- Tytułem uzupełnienia do wprowadzonych zmian w dziale Opieka społeczna głos zabrała 
Kierownik OPS – P.Grażyna Witucka, która wyjaśniła, że wypłata zasiłków dotyczy 62 
świadczeniobiorców na terenie naszej gminy.15 maja br. zaczęła funkcjonować ta ustawa. 
W ustawie  jest obligatoryjnie wprowadzony  termin o obowiązku poinformowania tych osób 
do 29 maja włącznie. W tej informacji została zawarta dodatkowa informacja o tym kiedy, 
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kto, na jakich warunkach może się o to świadczenie ubiegać, jak wygląda procedura 
składania składania wniosku oraz podjęcia decyzji w tym zakresie. Wszystkie rodziny takie 
informacje otrzymały i te które uważały, że będą się o te świadczenia ubiegać złożyły 
stosowne wnioski. 
Po tych wyjaśnieniach Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy na 2014 rok pod głosowanie. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 
do protokołu. 
 
Adn. 11 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Gminy na II półrocze 2014 r. 
Przewodniczący Komisji kolejno przedstawili projekty planów pracy Komisji, których 
przewodniczą. 
Do przedstawionych planów nie zgłoszono zapytań ani uwag. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na II półrocze br. pod głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji (radni: Kalka i  Rodzewicz w międzyczasie opuścili sesję)) 
uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Adn. 12 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia gody na zbycie nieruchomości zabudowanej 
w Popowie Kościelnym 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik  Nr  7 do protokołu. 
 
Adn. 13 – odpowiedxi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
- Panu Rodzewiczowi – „firma PRO-AGRI ma wszelkie pozwolenia, które są wymagane do 
takiego czerpania, zarówno z odwiertu. Spółka czerpie wodę z odwiertu z Jaworówka i 
Kłodzina, a Mieścisko jest obsługiwane z rzeki Wełny. W Regionalnej Dyrekcji Wodnej na 
telefoniczne zapytanie poinformowano nas, że jest wszystko w porządku, bo jest to 
pobierane z odpowiednich, wodonośnych pokładów. W związku z czym zwrócę się żeby nam 
dano te zgody na piśmie i wówczas można będzie dać ksera Panu Rodzewiczowi. Ja  sam nie 
dam odpowiedzi, bo ja nie dałem zgody  na pobór ani nie rozporządzam  wodami 
podziemnymi”; 
- Panu Graczykowi odnośnie naprawy przepustu – „nie wiem jaki jest stan ? Poleciłem żeby 
służby to sprawdziły. My jesteśmy przygotowani do przebudowy, ale ja nie wiem czy nawet 
jak naprawimy ten przepust będzie można przejeżdżać kombajnem ? Dlatego, że kombajn 
też stanowi maszynę, która ma określony ciężar i w tej sytuacji nie wiem jakie należałoby 
wstawić rury ?Jeżeli będą rury o takiej wytrzymałości ja nie będę się upierał żeby 
przeszkodzić aby jechać kombajnem. Tylko jest obawa, że położymy rury i znowu ktoś 
rozwali i ten co rozwali nie przyzna się, jak do tego czasu, a my będziemy rury wymieniali. 
Tak nie będzie ! Jak postawię rury o określonej wytrzymałości to również postawię znak o 
tonażu, który będzie mógł tam przejeżdżać”; 
- Panu Wituckiemu – o internecie szerokopasmowym – „wszyscy żeśmy się zachłysnęli 2 lata 
temu kiedy kopano, to teraz znowu zaczęto kopać po województwie. Kiedy rozprowadza to 
tego nikt nie jest w stanie przewidzieć. Kontrakt jest chyba zawarty do 2016 roku. Nam 
również zależy na tym, gdyż są problemy z połączeniem internetowym w gminie”; 
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- Panu Wojtyszynowi – „zwrócę się do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie barier 
energochłonnych”; 
Jeśli chodzi o brakujące lampy, które mają być, to jeszcze negocjujemy. Oferta, która została 
nam przedłożona jest za droga. Głównie chodzi o cenę i może one wszystkie nie będą 
założone. Natomiast jeśli chodzi o ten punkt przy moście tam ma być niedaleko przy moście 
zlokalizowana przepompownia i wtedy zrobi się w ten sposób żeby jedna lampa oświetlała 
zarówno przejście  i przepompownię; 
- Panu Graczykowi - przepust – (dziura) – „przekażę do Powiatowego Zarządu Dróg; 
- jeśli chodzi o interpelację Pani Przewodniczącej – „to nie mam jeszcze odpowiedzi z 
Powiatowego Zarządu Dróg”; 
- radny Graczyk – wracając do przepustu przy drodze Strzeszkowo- Gorzewo. Droga ma 
szerokość 5 m, a przepust jest węższy jak ta droga. To się stało po jesiennych wykopkach, 
gdzie jeździła spółka PROAGRI. Jest prośba rolników z tego rejonu żeby ta droga była 
przejezdna”; 
- Wójt – „proszę porozmawiać z waszą Spółką Wodną, która ma przygotować przyczółki.  
My też będziemy rozmawiać ze Spółką”; 
 
Adn.1 4 – Wolne głosy i wnioski 
- radna Kapczyńska: 
1)  jest prośba mieszkańców żeby przy obecnym kiosku RUCH postawić przynajmniej jedną 
ławkę. Wiz a wiz kiosku ustawiono w tej chwili budkę z lodami i osoby korzystające z 
konsumpcji mogłyby usiąść na tej ławce i zjeść loda”; 
2) „wskutek deszczy jest dużo obniżeń terenu przy studzienkach. Czy możnaby spowodować 
zrobić taki przegląd ? Chodzi o bezpieczeństwo pieszych” 
3) „pojawiły się też dziury w asfalcie i możnaby przy tej okazji zrobić przegląd”; 
- radny Kuryłowicz – „sprawa Agencji Pocztowej w Jaroszewie. Na przychodzących listach do 
Jaroszewa Pierwszego, Drugiego nieraz jest skreślona poczta Jaroszewo i jest  wpisana poczta 
Mieścisko. Chodzi tutaj o pisma z PZU, którzy mają problem z właściwym kodem pocztowym. 
 Nie mają w spisie kodu poczty w Jaroszewie, tylko piszą na Mieścisko”; 
Raz ARiMR pisała poczta Mieścisko i był problem. Ktoś inny mówi, że w spisie w  Jaroszewie 
nie ma kodu. Jest polecony list, jest awizo jest Agencja to winien być list w poczcie 
Jaroszewo, a nie jadę do Mieściska. Prosiłbym o interwencję albo zlikwidować tę Agencje bo 
z tym kodem jest sprawa niejasna. Tak samo awizo”; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – „prosiła aby P.Wójt zobowiązał właściciela pałacu w Zbietce 
żeby uporządkował teren wokół pałacu. Teren  jest bardzo zarośnięty, podchodzą już tam lisy 
i inne robactwo pod domy. Mieszkańcy wykaszają na własną rękę, nie jest to jednak dobrze 
robione. Prosiłbym żeby zobowiązać właściciela aby on to uporządkował”; 
- P.Witucka – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – podzieliła się informacją o wejściu w 
życie z dniem dzisiejszym inicjatywy rządowej pn.„Karta Dużej Rodziny”. Zarządzeniem Wójta 
zadanie to na terenie gminy zostało przekazane Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Szczegółowe 
informacje, jak chodzi o całą procedurę, kto, kiedy i na jakich warunkach może korzystać z 
tego programu zostaną zamieszczone na stronie BIP, jak również na tablicy OPS. Osoby 
zainteresowane mogą od dzisiaj pobierać wnioski w OPS. 
Natomiast Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej dzisiaj o godz.11.30 na konferencji 
prasowej miało opublikować podmioty w których ta Karta będzie realizowana z dostępem do 
strony internetowej, gdzie będą szczegółowe informacje. 
Karta jest niezależna od dochodu w rodzinie, ale jest zależna od liczby dzieci w rodzinie tj. od 
3 w zwyż. OPS przygotuje informację, gdzie będą umieszczone strony dostępu do podmiotów 
gdzie Karta będzie realizowana z prośbą o wywieszenie ich na tablicach ogłoszeń we wsiach. 
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Z kolei Wójt odpowiedział na zgłoszone pytania: 
- „poleciłem przejrzeć studzienki i kratki ściekowe, jednak nie wszystkie studzienki są nasze 
tylko też TPSA”; 
- sprawa ustawienia ławki – „rozważymy aby tam postawić”; 
- odnośnie Agencji w Jaroszewie – „musimy się zorientować”; 
- „nie można zobowiązać właściciela pałacu do uporządkowania. Kiedyś było prawo, że 
nakładano karę, dzisiaj tego nie ma. Ale niezależnie jak co roku wyślemy pismo  i zobaczymy 
co będzie”; 
Z kolei Wójt poinformował uczestników sesji, że od 1 lipca br. będzie nowy operator odbioru 
odpadów komunalnych na terenie gminy, wyłoniony w drodze przetargu nieograniczonego, 
którym jest Przedsiębiorstwo Usługowo-Transportowe ALTRANS- Andrzej Lenarczyk z 
Poznania. Umowa z nowym operatorem zostanie zawarta na rok. 
Wszystkim uczestnikom sesji została rozdana ulotka o systemie gospodarki odpadami na 
terenie gminy od dnia 1 lipca 2014 r. do 30 czerwca 2015 r., która stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
Dodatkowo Wójt wyjaśnił, że istniejące gniazda sortownicze zostaną zabrane, bo były one 
własnością Remondis-u, ale będzie rozmawiać z nowym operatorem o ustawienie takich 
gniazd, które będą siatkowe. Jednocześnie duże kontenery stojące przy blokach Spółdzielnii 
zostaną od razu zamienione 17 i 21 czerwca i zostaną postawione przez nowego operatora. 
- P.Ignaczak – zapytał gdzie można składować odpady wielkogabarytowe ? 
- Wójt - w odpowiedzi wyjaśnił aby w składowania odpadów wielkogabarytowych  dzwonić 
do Urzędu Gminy to my wskażemy miejsce. Być może w przyszłości tę zbiórkę będzie też 
prowadził nowy operator; 
- P.Witucki – radny – Prezes Powiatowego Stowarzyszenia  Sołtysów powiadomił sołtysów  
o Sprawozdawczym Zebraniu Delegatów  SSWW, które odbędzie się w dniu  25 czerwca  
2014 r. we wsi Konarskie, gmina Kórnik.. Z kolei w dniu 6 lipca  br odbędzie się 
podsumowanie konkursu „Fundusz sołecki – najlepsza inicjatywa”, ponadto 12 lipca br jest 
przewidziany  w Sompolnie piknik sołtysów. 
- radny Wojtyszyn – Z-ca Prezesa Stowarzyszenia Uczniom im. Jana Pawła II  poinformował o 
przygotowywaniu półkolonii dla dzieci w Mieścisku, gdzie jeszcze jest wolnych 15 miejsc. 
w związku z czym  zachęcał do zgłaszania  dzieci u P.Wicher  i do P.Bąk. 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji i zakończeniem dyskusji Przewodnicząca 
Rady zamknęła  o godzinie 12.35 XXXII sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
    Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi     Przewodnicząca Rady 
 organów gminy 
 
 /Wiesława Kujawa/     /Elżbieta Kapczyńska/ 
 

 


